
Grundejerforeningen Hvorup Klit

Bestyrelsesmøde d. 15. september 2019

Referat

______________________________________________________________________________________________

Deltagere: Peter Møller, Bodil Mark, Pouli Madsen, Peter Erik Jensen og Lene Frost 

Nyt fra vejudvalget

Vejudvalget afholder næste møde d. 19. oktober.

I forhold til vejene kniber det en smule for nogle grundejere at overholde regler for beskæring/klipning af 
beplantningen langs vejene – jvfr. Jammerbugt kommunes regulativ herfor.

Henvendelser fra medlemmer

Der har på det seneste været forskellige henvendelser fra medlemmer – om overfladevand på Alvildavej 
og Almavej. 

I 2016 var der tilsvarende problemer, hvor grundejerforeningen havde en længere dialog med både 
Jammerbugt kommune og Jammerbugt forsyning. Her blev drænrørene spulet – og det havde en meget 
positiv effekt. 

Derfor har grundejerforeningen i dag -  med reference til 2016 – rettet henvendelse til 
kommuneingeniøren og lederen af forsyningen med henblik på at få problemet undersøgt og løst!

Opf. fra generalforsamlingen

Der forberedes opkrævning af kontingent – uændret 150 kr. for 2 år. Opkrævningen finder sted i januar 
kvartal 2020.

Evt.

Næste bestyrelsesmøde afholdes 2. påskedag – mandag d. 13. april 2020 hos Lene.

Lene Frost


